



## Styrelsemöte v. 18

**Datum:** 2023-05-02

**Tid:** 12:15

**Plats:** Fooajén

**Närvarande:** Robin Forslund, Samuel Lindberg, Markus Eriksson, Emil Edin, Johan Andersson Östling, Linus Hellström, Axel Hamilton, Ella Kennebäck, Filippa Westerberg

### 1 Mötets öppnande

### 2 Formalia

#### Val av justerare

Axel Hamilton valdes till justerare.

#### Godkännande av dagordning

### 3 Senaste mötesprotokoll

### 4 Lägesrapport

Axel: Väntar på kort

Filippa: Programråd

Johan och Linus: Upphittad låda från capseisa. Mejlat V-dala om alumnkväll, inget svar atm. Bongstyret 5 maj. Ska mejla om orbi angående en att planera en uppstart. Resultatet från capseisa ute

Samuel: Kortet borde kommit till fooajen

Emil: Programråd: dv har fått flest ansökningar hit. Ska ha möte med IT och kursansvariga angående pkd kursen

### 5 Mötesfrågor

#### 5.1 iZettle

Alla i styrelsen ska ha tillgång till iZettle för att kunna sälja

#### 5.2 Overaller

Behöver fixa allt: Hur lång leveranstid har jobtop? lång, antagligen om vi beställer nu så får vi dom till mottagningen. Det behöver även meddelas till Dv om ändringen av tryck. Kostar också en del

## 6 Övriga frågor

## 7 Mötets avslutande

Mötet avslutades kl 13:05

-----  
Sekreterare Markus Eriksson

-----  
Ordförande Robin Forslund

-----  
Justerare Axel Hamilton

